
                                Beretning 2024 

Den nye sæson. 

Som vi plejer starter den nye sæson med sommerbridge, 12 onsdage 

var planlagt, men manglende deltagere gjorde at der kun blev spillet 6 

gange. Sommeren 22 blev der kun aflyst 2gange. Noget vi tager op på 

et senere punkt i aften. 

Sølvturnering. 

7 par fra Norge 4 lokale par og 1 par fra Fjerritslev var hvad vi kunne 

samle til vores sølvturnering. Selv om vi på opfordring fra Lillesand 

havde sat starten senere,mødte de desværre slet ikke op den her gang. 

Det er meget skuffende at vi kun kan samle 1- 6 bords række. I 2022 

var vi 2-6 bords rækker Igen en ting vi tager op senere. 

Sæsonstart. 

Til sæsonstart har vi været 2-4 bords og det har holdt i gennem 

sæsonen takket være velvillige substitutter. 

I onsdags klubben er Lone Rasmussen kommet i gang igen og Torben 

er her tit for at tutte. Velkommen til jer. Trods lidt frafald holder vi 

medlemstallet nogenlunde stabilt. 

Resultater. 

Henning har igen i år deltaget i DM for seniorhold og har gjort det 

godt, der ud over har vi medlemmer der har gjort det godt i både 

Hjallerup og Innerwheel i Hjørring. Her ved  vores sølvturnering tror 

jeg at 2 gange Sven(d) bestod svendeprøven. 

Folkeoplysningsloven. 

Efter vores vedtægtsændring er vi nu kommet under 

folkeoplysningsloven, ikke fordi giver noget økonomisk vinding, men 

fordi i tilfælde af at vi pludselig står uden lokale vil de hjælpe med at 

finde et nyt sted. 

Sponsorer. 

Der har i år været et lille frafald blandt vores sponsorer, men stor tak 

til dem der fortsat støtter os. 

Formanden. 

Til slut en stor tak vores medlemmer, tak til turneringslederne Lea og 

Birthe og tak til bestyrelsen for året der er gået. 
 


